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Protokół Nr VIII/2024 

zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Węgrowa z dnia 26 listopada 2024 roku, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Węgrowskiego Ośrodka Kultury 

przy ul. Mickiewicza 4a, o godz. 13.00. 

 

Stan Rady: 15 Radnych 

Obecnych na sesji 15 Radnych, co stanowi 100%. 

Lista obecności Radnych oraz gości stanowi załącznik do protokołu. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Węgrowa Jadwiga Snopkiewicz. 

 

Pkt 1 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz dokonała otwarcia VIII zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej Węgrowa. Powitała Wysoką Radę, Burmistrza Miasta Węgrowa Pawła Marchelę, 

Zastępcę Burmistrza Halinę Ulińską, naczelników wydziałów, Mecenasa Cezarego 

Kosowskiego, dyrektorów jednostek organizacyjnych, przedstawicieli służb mundurowych. 

Pani Przewodnicząca powitała również gości, mieszkańców, przedstawicieli mediów. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że w ostatnim czasie pożegnaliśmy Śp. Zbigniewa 

Krzyżanowskiego, wieloletniego trenera Nike Węgrów, trenera reprezentacji Polski 

w siatkówce kobiet, odznaczonego godnościami miejskimi. Poprosiła o uczczenie Jego 

pamięci. 

Zebrani powstali i uczcili pamięć Śp. Zbigniewa Krzyżanowskiego minutą ciszy. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz przypomniała, że Radni pracują z wykorzystaniem 

systemu eSesja. 

 

Pkt 2 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz stwierdziła, że na sesji obecnych jest 15 Radnych, 

a podejmowane uchwały będą miały moc prawną. 

Powiedziała, że Radni otrzymali zaproszenie na sesję wraz z materiałami i zapytała czy ktoś 

chce wprowadzić zmiany do porządku obrad. 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

Wiceprzewodniczący Rady M. Robak odczytał porządek obrad. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz poddała porządek obrad pod głosowanie. 

 

Porządek obrad został przyjęty 15 głosami „za” w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

4. Informacja na temat działań Rady Miejskiej i komisji stałych w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje, zapytania zgłaszane przez radnych, wolne wnioski mieszkańców. 

6. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Informacja na temat stanu realizacji inwestycji miejskich oraz planów inwestycyjnych 

w roku 2025. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych, w  tym wyników z egzaminów 

zewnętrznych w roku szkolnym 2023/2024. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Węgrowa na lata 2024-2035; 
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2/ wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 rok; 

3/ Rocznego Programu Współpracy Miasta Węgrowa z Organizacjami Pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025; 

4/ wyrażenia opinii o pozbawieniu charakteru ochronnego lasu; 

5/ wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny spółdzielczego własnościowego 

prawa do lokalu, położonego w Węgrowie, przy ul. Wieniawskiego 7/18; 

6/ zmiany w składach osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej Węgrowa. 

10. Przyjęcie protokołu Nr VII/2024 zwyczajnej sesji Rady Miejskiej Węgrowa 

z 29 października 2024 roku.  

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Pkt 3 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz poinformowała, że Radni otrzymali informację o pracy 

Pana Burmistrza w okresie między sesjami. Poprosiła o pytania. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi zapytała o Zarządzenie Nr 103/2024 z 6 listopada 

2024 r. w sprawie zaspokojenia wierzycieli zmarłej Agnieszki Skórka. 

Burmistrz P. Marchela poprosił o odpowiedź Panią Skarbnik. 

Skarbnik A. Kądziela-Biernat poinformowała, że kwota została podana w Zarządzeniu, zaraz 

odszuka. 

Naczelnik Wydziału GPN S. Żółkowska wyjaśniła, że w Zarządzeniu jest wszystko dokładnie 

opisane, na rzecz wierzyciela trzeba zabezpieczyć 10.782,30 zł. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pkt 4 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła punkt - informacja na temat działań Rady 

Miejskiej i komisji stałych w okresie między sesjami. Poprosiła Wiceprzewodniczącą Rady 

B. Gashi o przedstawienie informacji o pracy Przewodniczącej i Wiceprzewodniczących Rady. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi poinformowała o udziale w spotkaniach 

i uroczystościach oraz o sprawach zgłoszonych przez 16 interesantów, m.in. dotyczących 

suchych drzew oraz monitoringu na ul. Żeromskiego, budowy ul. Łubieńskich 

i ul. ks. Czarkowskiego, ślepej części ul. Kościuszki, bezpieczeństwa na drogach, organizacji 

pracy przychodni na ul. Przemysłowej, czystości w mieście, pracy, mieszkania, Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów oraz rozstrzygnięcia NSA dotyczącego unieważnienia 

Zarządzeń w sprawie konkursu na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 w Węgrowie.  

Radny Z. Ługowski (Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego) 

poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, pozytywnie zaopiniowano uchwały 

na dzisiejszą sesję. 

Radna B. Szymańska (Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu) 

poinformowała, że Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Terenami 19 listopada 2024 r. Komisje omawiały projekty uchwał, 

informację dotyczącą przygotowania do zimowego utrzymania chodników, dróg i placów, 

informację dotyczącą funkcjonowania PWiK oraz PGK, a także informację w sprawie realizacji 

inwestycji miejskich. Informacje zostały pozytywne ocenione. 

Radny J. Szczęśniak (Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Terenami) dodał, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Pan Burmistrz przedstawił założenia 

do budżetu na 2025 r. 
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Radny R. Postek (Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury) poinformował, 

że członkowie Komisji zapoznali się z materiałami procedowanymi podczas dzisiejszej sesji, 

wysłuchali Dyrekcji placówek oświatowych, złożyli podziękowania za pracę i osiągnięcia. 

Komisja zapoznała się z pismem chóru Belcanto i jednoznacznie pozytywnie oceniła uzyskanie 

statusu chóru miejskiego i związanej z tym opieki finansowej. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pkt 5 i 6 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad – 

interpelacje, zapytania zgłaszane przez Radnych, wolne wnioski mieszkańców. 

Poinformowała, że wczoraj do Biura Rady wpłynęło zapytanie Radnej A. Adamczuk w sprawie 

stanu nawierzchni ul. Wesołej. Pismo dzisiaj zostanie przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą 

o udzielenie odpowiedzi w ustawowym terminie. 

Innych interpelacji, zapytań lub wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Pkt 7 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - informacja 

na temat stanu realizacji inwestycji miejskich oraz planów inwestycyjnych w roku 2025. 

Dodała, że informacja została Radnym udostępniona, była omawiana na Komisjach. 

Radny M. Majewski zapytał o odbiór i udostępnienie do użytkowania ul. Szkolnej. 

Zapytał o będącą na ukończeniu inwestycję przy Szkole Podstawowej Nr 1, czy miasto ma 

informacje na temat rozliczeń między wykonawcami, były z tym problemy, wykonawcy byli 

na sesji. 

Burmistrz P. Marchela odpowiedział, że trwały procedury uzyskania decyzji dot. ul. Szkolnej 

i poprosił o uzupełnienie Naczelnika Wydziału IOŚ. 

Pan Burmistrz powiedział, że miasto płaci na bieżąco rozliczenia dotyczące hali sportowej, nie 

ma informacji na temat rozliczeń między podwykonawcami. 

Naczelnik Wydziału IOŚ T. Głażewski poinformował, że w sprawie ul. Szkolnej wszystko 

jest złożone w nadzorze budowlanym, stara się, aby do końca miesiąca, a najpóźniej 

na początku grudnia ulica była odebrana. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi zapytała czy został zakończony audyt stanu 

technicznego fontanny. 

Burmistrz P. Marchela poprosił o odpowiedź Naczelnika Wydziału GK. 

Naczelnik Wydziału GK M. Siekierzyński poinformował, że termin wykonania audytu jest 

do końca grudnia. 

Radny R. Postek powiedział, że z rozmów z Panem Burmistrzem wynikało, że nie będzie 

budowy nowej fontanny, a zaoszczędzone pieniądze będą na budowę domów dla osób 

potrzebujących z budynków komunalnych, które już nie nadają się do zamieszkania. Pan Radny 

powiedział, że w budżecie jest przewidziane 2 mln zł na budowę fontanny i zapytał o plany 

miasta w tej sprawie. 

Burmistrz P. Marchela powiedział, że podtrzymuje taką wolę. Audyt jest potrzebny, 

by wiedzieć jakie działania są niezbędne do realizacji zadania, przy zachowaniu zewnętrznej 

struktury fontanny z elementami, które pozwolą wykorzystać środki. Jak będą znane koszty, 

będzie wniosek do Zarządu Województwa o możliwość dedykowania oszczędności 

w kierunku, o którym mówił. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Rada Miejska Węgrowa przyjęła informację na temat stanu realizacji inwestycji 

miejskich oraz planów inwestycyjnych w roku 2025. 

 

Pkt 8 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - informacja 

o stanie realizacji zadań oświatowych, w  tym wyników z egzaminów zewnętrznych w roku 

szkolnym 2023/2024. 

Pani Przewodnicząca dodała, że informacja została Radnym udostępniona, była także 

omawiana na Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi w imieniu swoim i Radnych złożyła gratulacje 

Dyrektorom przedszkoli i szkół. 

W nawiązaniu do głosów mieszkańców Pani Wiceprzewodnicząca zapytała o wyrok NSA, 

który unieważnił Zarządzenia Pana Burmistrza dotyczące unieważnienia konkursu, który odbył 

się w 2023 r. Pani Wiceprzewodnicząca zapytała Pana Burmistrza co będzie dalej. 

Burmistrz P. Marchela odpowiedział, że jak otrzyma wyrok NSA, to będzie się mógł do niego 

ustosunkować, a jeszcze go nie otrzymał. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi zwróciła uwagę, że mieszkańcy posiadają wyrok, skoro 

pytają o dalsze kroki, więc jest ogólnodostępny. Zapytała czy Pan Burmistrz pochyli się nad 

tym dopiero w momencie kiedy sąd prześle wyrok. Czyli to, co się znajduje na stronach sądu 

do ogólnego zapoznania się na razie nie jest brane pod uwagę do decyzji Pana Burmistrza. Pani 

Wiceprzewodnicząca wyraziła nadzieję, że Pan Burmistrz rozważy sytuację, bo jest dość 

skomplikowana. Mamy nowego dyrektora, a poprzednie zarządzenia zostały uchylone. 

Burmistrz P. Marchela odpowiedział, że musi poruszać się w przepisach prawa. Jak otrzyma 

dokument drogą służbową, zapozna się z nim i wykona wyrok sądu. Na dzień dzisiejszy 

oficjalnie jako Burmistrz Miasta Węgrowa, będący stroną w tym postępowaniu, nie ma wiedzy 

i prosi pozwolić nie komentować czegoś na temat czego nie ma wiedzy. 

Innych pytań i uwag nie było. 

 

Rada Miejska Węgrowa przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych, 

w  tym wyników z egzaminów zewnętrznych w roku szkolnym 2023/2024. 

 

Pkt 9 

1/ 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Węgrowa na lata 2024-

2035. Poprosiła Przewodniczących Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Terenami oraz Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury o opinię w tej sprawie. 

Przewodniczący kolejno poinformowali o pozytywnej opinii Komisji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz w sposób skrócony odczytała treść uchwały i poddała 

ją pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VIII/53/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej miasta Węgrowa na lata 2024-2035 została podjęta 15 głosami „za” 

(głosowanie imienne, podczas głosowania obecnych 15 Radnych). 
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2/ 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że dziś Radni otrzymali zmieniony projekt uchwały. 

Komisje opiniowały projekt uchwały przed zmianami. Poprosiła Przewodniczących Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Terenami oraz Komisji Zdrowia, Oświaty 

i Kultury o opinię w tej sprawie. 

Przewodniczący kolejno poinformowali o pozytywnej opinii Komisji. 

Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Burmistrza o przedstawienie zmian do projektu uchwały. 

Burmistrz P. Marchela poprosił Panią Skarbnik, by wyjaśniła czego dotyczą zmiany. 

Skarbnik A. Kądziela-Biernat powiedziała, że uchwała powoduje nie zaciąganie nowego 

długu w 2024 r. oraz nie będzie spłat długu w 2024 r., zaproponowana zmiana dotyczy limitu 

zobowiązań. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz w sposób skrócony odczytała treść uchwały i, wraz 

ze zmianami, poddała ją pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VIII/54/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie miasta na 2024 rok została podjęta 15 głosami „za” (głosowanie imienne, 

podczas głosowania obecnych 15 Radnych). 

 

3/ 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta Węgrowa z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

Poprosiła Przewodniczących Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Terenami oraz Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury o opinię w tej sprawie. 

Przewodniczący kolejno poinformowali o pozytywnej opinii Komisji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VIII/55/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie Rocznego Programu 

Współpracy Miasta Węgrowa z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025 została podjęta 15 głosami „za” (głosowanie 

imienne, podczas głosowania obecnych 15 Radnych). 

 

4/ 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia opinii o pozbawieniu charakteru ochronnego lasu. 

Poinformowała, że Starostwo Powiatowe w Węgrowie zwróciło się z wnioskiem do Rady 

Miejskiej o opinię. Poprosiła Przewodniczących Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego, Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Terenami oraz Komisji Zdrowia, Oświaty i Kultury o opinię 

w tej sprawie. 

Przewodniczący kolejno poinformowali o pozytywnej opinii Komisji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VIII/56/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o pozbawieniu charakteru ochronnego lasu została podjęta 15 głosami „za” (głosowanie 

imienne, podczas głosowania obecnych 15 Radnych). 

 

5/ 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny spółdzielczego 

własnościowego prawa do lokalu, położonego w Węgrowie, przy ul. Wieniawskiego 7/18. 

Poprosiła Przewodniczących Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz Komisji 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Terenami o opinię w tej sprawie. 

Przewodniczący kolejno poinformowali o pozytywnej opinii Komisji. 

Burmistrz P. Marchela poprosił Naczelnika Wydziału GPN o omówienie projektu uchwały, 

ponieważ nie był analizowany na wszystkich komisjach. 

Naczelnik Wydziału GPN S. Żółkowska poinformowała, że projekt uchwały jest efektem 

wniosku, który złożył do miasta właściciel mieszkania - starszy, samotny Pan. Mieszkanie ma 

60,4 m2, uległo pożarowi i nie nadaje się do zamieszkania. Po tym wydarzeniu Pan przebywa 

w Domu Pomocy Społecznej i ma świadomość, że miasto dopłaca duże pieniądze za jego pobyt, 

dlatego złożył wniosek, że chciałby przekazać miastu swoje mieszkanie w darowiźnie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VIII/57/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie w drodze darowizny spółdzielczego własnościowego prawa do lokalu, 

położonego w Węgrowie, przy ul. Wieniawskiego 7/18 została podjęta 15 głosami „za” 

(głosowanie imienne, podczas głosowania obecnych 15 Radnych). 

 

6/ 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad - podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej Węgrowa. 

Poinformowała, że 19 listopada 2024 r. Klub Radnych „Łączy nas Węgrów” złożył wniosek 

o wprowadzenie zmian do Uchwały Nr II/3/2024 Rady Miejskiej Węgrowa z dnia 21 maja 

2024 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej Węgrowa podczas sesji Rady 

Miejskiej Węgrowa zaplanowanej na 26 listopada 2024 r. Do wniosku został dołączony projekt 

uchwały. 

Zmiany dotyczą składu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Terenami oraz 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Radna Jadwiga Snopkiewicz i Radna Wioleta 

Ojdana zgłosiły wolę pracy w Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Terenami, Radny Mateusz Majewski i Radny Maciej Robak zgłosili wolę pracy w Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Projekt uchwały nie był opiniowany przez komisje. 

Radna A. Adamczuk powiedziała, że po wspólnych ustaleniach prosi o wprowadzenie zmiany 

w składach osobowych Komisji. Zaproponowała, aby w par. 2 w ust. 2 pkt 3 otrzymał 

brzmienie: "W paragrafie 1. ust. 1 dodaje się pkt 9 w brzmieniu 9) Pan Jerzy Szczęśniak 

i w paragrafie 1. ust. 1 dodaje się pkt 10 w brzmieniu 10) Pan Tomasz Rowicki. To są osoby 

proponowane do składów Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 

Pani Radna zaproponowała również, aby do składu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Trenerami powołać Radnych: Barbarę Szymańską i Agatę 

Adamczuk. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz poprosiła Mecenasa C. Kosowskiego o opinię. 
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Mecenas C. Kosowski stwierdził, że zgodnie ze Statutem wniosek Radnej trzeba głosować 

jako poprawki do uchwały. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz zarządziła przerwę celem przygotowania poprawek 

do uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz wznowiła obrady po przerwie. 

Stwierdziła, że Radna A. Adamczuk zgłosiła wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej Węgrowa. 

Zmiany dotyczyłyby powołania do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Radnego Jerzego Szczęśniaka i Radnego Tomasza Rowickiego, a do składu Komisji Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Terenami powołane zostałyby Radna Barbara Szymańska 

i Radna Agata Adamczuk. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wnioskiem Radnej A. Adamczuk. 

 

Wniosek Radnej A. Adamczuk został zaopiniowany negatywnie 7 głosami „za”, 8 głosami 

„przeciw” (głosowanie imienne, podczas głosowania obecnych 15 Radnych). 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VIII/58/2024 z dnia 26 listopada 2024 r. w sprawie zmiany w składach 

osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej Węgrowa została podjęta 13 głosami „za”, 

1 głosem „przeciw” i 1 głosem „wstrzymującym się” (głosowanie imienne, podczas 

głosowania obecnych 15 Radnych). 

 

Pkt 10 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła kolejny punkt porządku obrad 

i poinformowała, że protokół został sporządzony i udostępniony Radnym do wglądu, uwag nie 

zgłoszono. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

 

Rada Miejska Węgrowa 15 głosami „za” przyjęła protokół Nr VII/2024 zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej Węgrowa z 29 października 2024 r. (podczas głosowania obecnych 

14 Radnych). 

 

Pkt 11 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz rozpoczęła punkt porządku obrad – sprawy różne. 

Poinformowała, że do Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz do Pana Burmistrza wpłynęło 

pismo mieszkańców ul. Pastelowej o rozpatrzenie możliwości sfinansowania położenia 

nawierzchni asfaltowej na ul. Pastelowej. Do pisma jest dołączona odpowiedź Pana Burmistrza. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że do Urzędu Miejskiego wpłynęła Uchwała 

Nr 23.464.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

22 października 2024 r. w sprawie orzeczenia nieważności w części Uchwały 

Nr LXIII/409/2023 Rady Miejskiej Węgrowa z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie 

wprowadzenia i określenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej pobierania oraz 

Uchwała Nr 23.465.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

22 października 2024 r. w sprawie orzeczenia nieważności Uchwały Nr VI/36/2024 Rady 

Miejskiej Węgrowa z dnia 26 września 2024 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/409/2023 

Rady Miejskiej Węgrowa z dnia 28 czerwca 2023 r. w sprawie wprowadzenia i określenia 
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wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu jej pobierania. 

Pani Przewodnicząca, w uzupełnieniu informacji przedstawionej na sesji Rady Miejskiej 

29 października 2024 r. dotyczącej oświadczeń majątkowych Radnych, poinformowała, 

że do Rady Miejskiej Węgrowa 31 października 2024 r. wpłynęło pismo Urzędu Skarbowego 

w Węgrowie zawierające analizy oświadczeń majątkowych Radnych złożonych według stanu 

na rozpoczęcie kadencji. Urząd Skarbowy stwierdził, że wszystkie osoby złożyły oświadczenia 

w obowiązujących terminach, wykazał nieprawidłowości w czterech oświadczeniach, ale nie 

wpływające na ich ważność. Zainteresowani zostali poinformowani o rodzaju uchybień, 

a przedstawione wyniki powinny służyć do wyeliminowania nieprawidłowości w kolejnych 

składanych oświadczeniach majątkowych. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że jako przedstawiciele Rady Miejskiej Węgrowa 

do Komitetu Rewitalizacji zgłosili się: Radny Roman Postek oraz Radny Zbigniew Ługowski. 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęły pisma 

Burmistrza Miasta skierowane do Totalizatora Sportowego oraz Komendy Powiatowej Policji 

w Węgrowie dotyczące podjęcia działań mających na celu uniemożliwienie funkcjonowania 

nielegalnych punktów gier na automatach. 

Do Rady Miejskiej Węgrowa wpłynął także wniosek Starostwa Powiatowego w Węgrowie 

o wydanie opinii w sprawie pozbawienia charakteru ochronnego lasu na działce położonej przy 

ul. Słonecznej. Pani Przewodnicząca przekazała pismo Panu Burmistrzowi celem rozpatrzenia 

i dalszego procedowania. 

Pani Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie spraw różnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi, w imieniu mieszkańca, zapytała o powód zatrzymania 

robót na ul. Litewskiej. 

Naczelnik Wydziału IOŚ T. Głażewski odpowiedział, że pojawił się problem podczas 

wykonywania podłączenia kanału deszczowego, jutro jest planowane spotkanie w tej sprawie. 

Radny M. Majewski zapytał o termin naprawy studzienki na ul. 11 listopada. 

Naczelnik Wydziału IOŚ T. Głażewski odpowiedział, że wykonawca zapewnił, że jak będzie 

w pobliżu układał masę to naprawi studzienkę i zrobi to w jak najszybszym terminie. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz zgłosiła wniosek, aby przed zimą poprawić 

nawierzchnię drogi osiedlowej przy ul. Gdańskiej. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi w imieniu mieszkańców zapytała czy jest porozumienie 

z powiatem w sprawie monitoringu na ul. Żeromskiego i kiedy zostanie podłączony 

do miejskiego monitoringu. 

Burmistrz P. Marchela odpowiedział, że Starostwo Powiatowe ma wiedzę jakie działania 

winny być podjęte, aby kamery mogły być wykorzystane, bo wiszą już 2 lata, ale nie 

funkcjonują. Pan Burmistrz powiedział, że nie ma żadnej odpowiedzi ze Starostwa, 

przygotowuje się na spotkanie z listą tematów i będzie bronił interesu miasta, pokazywał, które 

zadania są po stronie Starostwa Powiatowego. 

Radny M. Witkowski zwrócił uwagę na konieczność poprawy bezpieczeństwa na terenie 

targowiska za dawnym Merkurym. Dziś jedna z Pań, która tam prowadzi działalność 

gospodarczą zgłosiła, że obecnie sytuacja jest zła, zbierają się grupki dzieci i młodzieży, które 

dewastują budki. Straż Miejska sobie z tym nie radzi, ochrona też niewiele do tej pory wskórała. 

Policja (według niej), mimo że ma nagrania i wie kto za tym wszystkim stoi, nic nie robi. 

Sprzedawcy mają dosyć i pytają dlaczego miasto w tej kwestii nic nie robi, czy tak ciężko 

przegonić to towarzystwo, wyegzekwować od rodziców pokrycie kosztów naprawy budek. 

Pan Radny poprosił, aby spotkać się z Komendantem Policji, żeby zapewnić ludziom godne 

warunki do pracy. 

Pan Radny powiedział, że poprzedni rząd deklarował specjalne gratyfikacje za frekwencję 

wyborczą, a Węgrów był najlepszym miastem w powiecie i miał obiecane pieniądze z tego 

tytułu. Radny M. Robak podpowiada, że wpłynęły pieniądze do straży, ale były jeszcze 
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obiecane pieniądze na kluby sportowe i organizacje pozarządowe. Pan Radny zapytał czy 

jakiekolwiek pieniądze z tytułu frekwencji wpłynęły do miasta. 

Pan Radny zwrócił uwagę na potrzebę poprawy nawierzchni parkingu przy ul. Przemysłowej. 

Burmistrz P. Marchela odpowiedział, że jak będą odpowiednie warunki, to równiarki 

na pewno pojadą. 

W kwestii bonusów za frekwencję poinformował, że to co było zapisane w dokumentach, to się 

znalazło. O tym czego nie było w rządowych dokumentach na dzień dzisiejszy nie ma wiedzy. 

Było dofinansowanie dla straży, prace trwają. 

Pan Burmistrz powiedział, że sprawa targowiska była zgłaszana wielokrotnie. Pani Komendant 

ma obowiązek robić obchód w tym miejscu. Jeżeli zdarzenia są w porach lekcyjnych, jest 

to sygnalizowane do szkół, bo jest obowiązek szkolny. Pan Burmistrz zapewnił, że porozmawia 

z Komendantem Policji i dzielnicowym, bo chodzi o bezpieczeństwo dzieci. 

Wiceprzewodnicząca Rady B. Gashi powiedziała, że miała mały wypadek na targowisku 

i rozmawiając z policją dowiedziała się, że jest tam "czarna dziura", jeżeli chodzi o monitoring. 

Więc może nie tylko należałoby prosić o zwiększenie patroli Straży Miejskiej, ale zainstalować 

dodatkową kamerę. 

Burmistrz P. Marchela odpowiedział, że część targowiska jest monitorowana, nie jest tak, 

że tam jest „czarna dziura”. Starają się monitorować i reagować, osobiście również reaguje. Pan 

Burmistrz dodał, że wiadomo jak powinno wyglądać targowisko i w przyszłości potrzebne będą 

kompleksowe działania w tym miejscu. 

Radny R. Postek stwierdził, że z wypowiedzi M. Witkowskiego wynika, że chodzi o bardziej 

rygorystyczne działania, bo młodzież zbiera się po zmroku i dewastuje budynki. 

Na przemawianie do nich, że to nieładne, jest już chyba za późno. Jeżeli czegoś się nie zrobi, 

np. jakiejś energicznej reakcji, to będzie się to powtarzać. 

Burmistrz P. Marchela powiedział, że nagrania są przekazywane policji, dyrektorzy szkół są 

zapraszani do monitoringu żeby rozpoznawać swoich podopiecznych i to się niejednokrotnie 

udaje. Nie zawsze są to nasi podopieczni, wtedy jest trudniej, ale jest współpraca z policją 

i przekazywanie do szkół ponadpodstawowych. 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz dodała, że podczas dyżurów widziała z okna Urzędu 

Miejskiego dyżurującą policję, to przynosi skutek. 

Radny M. Majewski powiedział, że w materiale na Komisję PGK sygnalizowało, że jest 

planowana rewitalizacja targowiska przy ul. Zwycięstwa i z tego wynika brak kolejnych 

nakładów na remonty bieżące. Zapytał czy jest pomysł skąd takie środki można w najbliższym 

czasie pozyskać. 

Burmistrz P. Marchela zapewnił, że jak będzie jakiś pomysł, to Radni będą pierwszymi, 

którzy będą musieli do tego projektu przysiąść, bo będzie się to wiązało ze środkami 

finansowymi. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Pkt 12 

 

Przewodnicząca Rady J. Snopkiewicz podziękowała wszystkim za udział w sesji i w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknęła VIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej Węgrowa. 

 

Obrady trwały 1 godzinę 30 minut. 

Protokołowała M. Jurczak 

Obradom przewodniczyła: 


